



QK1932849

国家社会科学基金资助期刊

4  
2019

法  
学  
研  
究

CHINESE JOURNAL OF LAW

中国社会科学院法学研究所 主办

· 马克思主义法学专论 ·

- 新时代中国法治理论创新发展的六个向度  
..... 李 林 (3)
- 面向共治格局的法治形态及其展开..... 杜 辉 (21)
- 论民事规训关系  
——基于福柯权力理论的一种阐释..... 汪志刚 (40)
- 现代监护理念下监护与行为能力  
关系的重构 ..... 彭诚信 李 贝 (61)
- 代理公开的例外类型和效果 ..... 朱 虎 (82)
- 婚姻缔结行为的效力瑕疵  
——兼评民法典婚姻家庭编草案的  
相关规定..... 李 昊 王文娜 (102)
- 工伤认定一般条款的建构路径 ..... 郑晓珊 (119)
- 释明变更诉讼请求的标准  
——兼论“证据规定”第35条第1款的  
规范目的..... 任 重 (136)
- 正当防卫法律规则司法重构的经验研究 ..... 赵 军 (156)
- 刑事证据分布理论及其运用 ..... 冯俊伟 (174)
- 刑事证据标准与证明标准之异同..... 熊晓彪 (191)

封面题字：吴应武

# CHINESE JOURNAL OF LAW

(Bimonthly)

Vol. 41, No. 4, July 2019

## CONTENTS

Six Dimensions of Innovative Development of Chinese Theory of Rule of Law in a New Era .....	<i>LI Lin</i>	( 3 )
Co-governance Pattern-oriented Form of Rule of Law and Its Construction .....	<i>DU Hui</i>	(21)
On the Civil Disciplinary Relationship .....	<i>WANG Zhigang</i>	(40)
Reconstruction of Relationship Between Guardianship and Legal Capacity under Modern Guardianship Idea .....	<i>PENG Chengxin, etc.</i>	(61)
Exceptions to Disclosed Agency and their Corresponding Legal Effects .....	<i>ZHU Hu</i>	(82)
Validity Defects in Conclusion of Marriage .....	<i>LI Hao, etc.</i>	(102)
Approaches to Constructing a General Clause on Determination of Industrial Injuries .....	<i>ZHENG Xiaoshan</i>	(119)
Criteria of Elucidation on Change of Litigation Claim .....	<i>REN Zhong</i>	(136)
Empirical Research on Judicial Reconstruction of Rules of Self-defense .....	<i>ZHAO Jun</i>	(156)
Theory of Distribution of Criminal Evidences and Its Application .....	<i>FENG Junwei</i>	(174)
Differences and Similarities Between Evidence Standard and Proof Standard in Criminal Proceedings .....	<i>XIONG Xiaobiao</i>	(191)



法学研究公众号



社科期刊网

ISSN 1002-896X



9 771002 896199

ISSN 1002-896X  
CN 11-1162/D

国内代号: 2-528  
国外代号: Bm164

国内定价: 60 元